

NEW SPORT HIGHLIGHTS UPCOMING SEASON AT ZAYED SPORTS ACADEMY

- Zayed Sports City Academy is now being called 'Zayed Sports Academy' to reflect its expanding reach
- Padel will be added offer private and group lessons in addition to existing programs in tennis, ice skating and cycling
- The introduction of High Performance figure skating will welcome elite and aspiring athletes this season

Abu Dhabi, 8 September 2021: Zayed Sports Academy, a division of Zayed Sports City, is set to start its year with big additions to the club. To mark its fifth season milestone, the club is debuting a new logo alongside several new programs and a new sport. Padel, largely considered to be the world's fastest growing sport, will become the fourth offering in its portfolio when lessons begin in October. Locally, growth will be accelerated by private and group lessons, as well as through a series of new social learning activities held each week. The academy is also set to welcome its first cohort of aspiring and elite figure skaters into the High Performance stage.

Opened in 2016, Zayed Sports Academy started as Zayed Sports City Academy. Now operating at three locations in Abu Dhabi - Zayed Sports City, ACTIVE on Al Maryah Island, and Emirates Palace - the new name reflects the expanding reach of programming and will be accompanied by a logo that honors both its origin and its legacy. Throughout its five years of existence, the club has been named as a Top 10 sports academy in the region, twice earning silver at the Sport Industry Awards. It also was heavily involved in delivering Mubadala Tennis in Schools, which took gold for Youth Development Project in 2021. Zayed Sports Academy serves youth and adults of all ages and skill levels through high-quality programming delivered by certified and experienced coaches.

Speaking to these additions, Tony Kouris, General Manager of Abu Dhabi Entertainment Company (operator of Zayed Sports Academy) said: "The team does tremendous work to deliver high-quality sports programming throughout our community. The additions of padel and High Performance figure skating will elevate and accelerate this work within Zayed Sports Academy. We are also thrilled to get local citizens and residents involved and to contribute to their well-being through our new social racket sports activities that start this season."

Registration for the new term with Zayed Sports Academy is now open for padel, tennis, ice skating and cycling. Interest can be registered on zayedsportsacademy.ae, academy@zsc.ae and through social media channels of Zayed Sports Academy, Zayed Sports City and ACTIVE.

About Padel:

Largely considered to be the fastest growing sport in the world, padel has been growing at warp speeds in the Emirates. A hybrid of tennis and squash, the sport's simple rules and social nature have helped it gain popularity across the globe. High-quality lessons with an internationally licensed coach are available for children and adults at varied skill levels, including complete beginners. Sports equipment brand Wilson has signed on the sponsor the padel section of Zayed Sports Academy.

Youth age 8+ can register for their first lessons in the Fundamental stage, which focuses on creating a fun atmosphere where children learn and integrate sport into their lifestyle. From age 12, they can join the Developmental track of courses. Framework at this level aims to encourage consistency and strategy as players improve. Adult residents can enroll in private or group lessons that are tailored to ability and goals. Sessions will offered six days a week at ACTIVE on Al Maryah Island and at Zayed Sports City.

About Social Racket Sports Activities:

Social activities for adult padel players, regardless of where they train, have been added to the academy's racket sports schedule this fall as well. These sessions are designed to promote a sense of community by providing opportunity to play in a supportive atmosphere. A Zayed Sports Academy coach will be present each day to offer tips and tricks that maximize the experience of the players. Mixed-gender match play evenings for beginner and intermediate levels are planned for padel and for tennis. Ladies tennis sessions will be held in the mornings.

About Figure Skating:

High Performance figure skating will be the second sport on offer at this top level of coaching within Zayed Sports Academy, which already has a highly successful tennis section. Aimed at helping aspiring and elite athletes reach their maximum levels of achievement, High Performance stage lessons focus on athletic development through intensive training of technical, tactical, mental and physical components. With the new stage, Ice Skating Institute of Asia-based curriculum will be available from starters to Freestyle 10, as well as ISU levels for the most competitive skaters. This progression will complement the wildly popular Fundamental stage beginner's ice skating program and the Developmental stage figure skating lessons already taking place at Zayed Sports City.

- END -

For more information, please contact:

Christine Hecht
+971 (2) 403 4470
christine.hecht@zsc.ae

About Zayed Sports Academy

Zayed Sports Academy (previously known as Zayed Sports City Academy or ZSC Academy) was established in 2016 by Zayed Sports City to deliver sports coaching in the community. Hinged on high-quality lessons, Zayed Sports Academy operates sessions in tennis, padel, ice skating and cycling in multiple locations within Abu Dhabi, including Zayed Sports City, ACTIVE on Al Maryah Island and Emirates Palace. Coaching sessions are led by internationally certified coaches in a professional, safe and fun environment to ensure sport can become a lifelong practice. Zayed Sports Academy won the region's silver trophy for Youth Sports Organisation at the Sport Industry Awards in 2019 and 2021.

About Zayed Sports City

Zayed Sports City was built to fulfil the vision of the late Sheikh Zayed bin Sultan Al Nahyan, as a venue that reflected the country's passion for sport, as well as to provide a platform to develop the country's promising sporting talent. After four decades of continuous development and growth, the complex remains the premier entertainment and sporting destination in the UAE. The complex, 7x winner of the Sport Industry Awards "Best Sport & Recreation Facility" award, offers more than 30 sports, including football, padel, tennis, bowling, ice skating and fitness centres and is home to a number of F&B outlets. Zayed Sports Academy, responsible for delivering affordable, high-quality coaching through group lessons, private sessions and corporate programming, is fully owned by Zayed Sports City.

Zayed Sports City is managed by Abu Dhabi Entertainment Company, a wholly owned subsidiary of Mubadala.

استعداداً للموسم المقبل

أكاديمية زايد الرياضية تضيف رياضة البادل إلى محفظتها

- الأكاديمية تنطلق بموسمها الخامس باسم "أكاديمية مدينة زايد الرياضية" بعد تغيير اسمها من "أكاديمية مدينة زايد الرياضية" لتعكس توسع نطاقها
- تقديم رياضة البادل في دروس خاصة وجماعية، لتضاف إلى برامج التنس، والتزلج على الجليد، وركوب الدراجات
- التزلج الفني العالي يرحب هذا الموسم بنخبة من الرياضيين الطموحين

أبوظبي، 8 سبتمبر 2021: أعلنت أكاديمية زايد الرياضية التابعة لمدينة زايد الرياضية، عن اكتمال استعداداتها للموسم الخامس بإطلاق شعارٍ واسم جديد للأكاديمية، وبإضافة رياضة البادل التي تُعد من بين الرياضات الأسرع نمواً على مستوى العالم إلى محفظتها من البرامج الرياضية.

وينطلق برنامج رياضة البادل في شهر أكتوبر المقبل، لتصبح هذه الرياضة رابع خيار ينضم إلى محفظتها من البرامج الرياضية، وذلك بهدف تعزيز مستويات الإقبال على هذه الرياضة محلياً من خلال الدروس الخاصة والجماعية، فضلاً عن سلسلة تضم أنشطة جديدة للحصص المجتمعية بشكل أسبوعي. كما من المقرر أن ترحب الأكاديمية بالمجموعة الأولى من نخبة المتزلجين الطموحين في مرحلة الأداء العالي.

وتوفر أكاديمية زايد الرياضية برامج عالية الجودة للشباب والبالغين من جميع الأعمار ومستوى المهارات، وذلك بقيادة مدربين معتمدين يتمتعون بخبرات عالية. إذ جرى افتتاح أكاديمية زايد الرياضية التي عُرفت آنذاك باسم أكاديمية مدينة زايد الرياضية في العام 2016، وتقدم برامجها في ثلاثة مواقع مختلفة في مدينة زايد الرياضية بأبوظبي، وفي المرفق الرياضي والترفيهي أكتف في جزيرة الماربه، وفي قصر الإمارات، حيث يعكس الاسم والشعار الجديدين الأثر الكبير الذي حققته الأكاديمية منذ إطلاقها وتوسع نطاقها.

وكان قد تم اختيار الأكاديمية من بين أفضل 10 أكاديميات رياضية على مستوى المنطقة، كما حصدت جائزتين فضيتين ضمن جوائز صناعة الرياضة. ولعبت الأكاديمية دوراً أساسياً في تقديم برنامج مبادلة للتنس في المدارس، الذي فاز بالجائزة الذهبية عن أفضل مشروع لتنمية الشباب لعام 2021.

وبهذا الصدد، قال المدير العام لشركة أبوظبي للترفيه (التي تدير أكاديمية زايد الرياضية) طوني كوريس: "يوصل فريق العمل جهوده لتوفير برامج رياضية عالية الجودة عبر مرافقنا، وستساهم إضافة رياضة البادل والتزلج الفني العالي الأداء في الارتقاء بمستوى أداء أكاديمية زايد الرياضية بشكل عام، حيث يسرنا تحفيز المواطنين والمقيمين على المشاركة والمساهمة في تعزيز رفاهيتهم من خلال أنشطة رياضات المضرب المجتمعية الجديدة التي تنطلق هذا الموسم.

وأوضحت الأكاديمية أن باب التسجيل للموسم الجديد مفتوح الآن لرياضات البادل، والتنس، والتزلج على الجليد، وركوب الدراجات. ويمكن تسجيل الاهتمام عبر موقع zayedsportsacademy.ae، أو البريد

الإلكتروني academy@zsc.ae، أو قنوات التواصل الاجتماعي الخاصة بأكاديمية زايد الرياضية، ومدينة زايد الرياضية، وأكتف.

-انتهى-

نبذة عن رياضة البادل:

تُعد رياضة البادل الرياضة الأسرع نمواً في العالم، وقد شهدت نمواً هائلاً في دولة الإمارات. وباعتبارها رياضة هجينة تجمع بين التنس والسكواش، ساهمت قواعدها البسيطة وطبيعتها الاجتماعية بإكسابها شعبية كبيرة في العالم. وإنّ الدروس العالية الجودة مع مدرب معتمد دولياً متوفرة للأطفال والبالغين الذين يتمتعون بمستوى مهارات مختلف، بما في ذلك المبتدئين الجدد. وقد وقعت وبلسون، العلامة التجارية للمعدات الرياضية، على عقد لرعاية قسم رياضة البادل في أكاديمية زايد الرياضية.

يستطيع الشباب الذين يبلغون 8 سنوات وما فوق التسجيل في دروسهم الأولى في المرحلة التأسيسية التي تركز على توفير بيئة مرحة تسمح للأطفال بالتعلم وإدخال الرياضة إلى نمط حياتهم. وابتداءً من عمر 12 سنة، يستطيعون التسجيل في دورات المرحلة التطويرية. وفي هذه المرحلة، يهدف إطار العمل إلى تشجيع التنسيق أثناء اللعب، واستيعاب الاستراتيجيات، في ظل تطوير مهارات اللاعبين. أما المقيمون البالغون، فيمكنهم التسجيل في دروس خاصة أو جماعية مصممة لتناسب قدراتهم وأهدافهم. كما أنّ الحصص ستكون متوفرة ستة أيام في الأسبوع في أكثف على جزيرة الماريه، وفي مدينة زايد الرياضية.

نبذة عن أنشطة رياضات المضرب الاجتماعية:

هذا الخريف، تمت إضافة الأنشطة الاجتماعية للاعبين البادل البالغين، بصرف النظر عن موقع تدريبهم الاعتيادي، إلى جدول رياضات المضرب في الأكاديمية. وصُممت هذه الحصص لتعزيز الشعور بالانتماء إلى المجتمع، وذلك عبر إتاحة الفرصة للعب في أجواء داعمة. وسيحضر أحد المدربين في أكاديمية زايد الرياضية يومياً لتقديم النصائح والحيل التي تعزز تجربة اللاعبين إلى أقصى حد ممكن. كما يتم التخطيط لإعداد مباريات مسائية مختلطة للمستويين المبتدئ والمتوسط لرياضتي البادل والتنس. أما حصص التنس الخاصة بالنساء، فستجري خلال الصباح.

نبذة عن التزلج الفني:

سيكون التزلج الفني العالي الأداء الرياضة الثانية المتوفرة بمستويات تدريب متميزة في أكاديمية زايد الرياضية، التي تضم قسماً للتنس ناجحاً للغاية. ويهدف مساعدة نخبة الرياضيين الطموحين إلى تحقيق أعلى مستويات الإنجاز، تركز دروس مرحلة الأداء العالي على التطوير الرياضي من خلال التدريب المكثف للمهارات التقنية، والتكتيكية، والمقومات النفسية، والجسدية. ومع بداية المرحلة الجديدة، سيصبح المنهج القائم على معهد التزلج في آسيا متوفراً بدءاً بمرحلة المبتدئين ووصولاً إلى مرحلة التزلج الحر 10، إلى جانب مستويات الاتحاد الدولي للتزلج للمنتزحين الأكثر تنافسية. وسيكمل هذا التقدم برنامج التزلج على الجليد للمبتدئين في المرحلة التأسيسية الذي يشهد إقبالاً كبيراً، كما دروس التزلج الفني في المرحلة التطويرية التي تجري في مدينة زايد الرياضية.

-انتهى-

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع:

كريستين هيخت

+971 (2) 403 4470

christine.hecht@zsc.ae

نبذة عن أكاديمية زايد الرياضية

تأسست أكاديمية زايد الرياضية (المعروفة سابقاً باسم أكاديمية مدينة زايد الرياضية) عام 2016 من قبل مدينة زايد الرياضية لتوفير التدريب الرياضي في المجتمع. تدير أكاديمية زايد الرياضية دورات التنس، والبادل، والتزلج على الجليد، وركوب الدراجات في مواقع عديدة ضمن أبوظبي، بما فيها مدينة زايد الرياضية، وأكتف على جزيرة الماريه، وقصر الإمارات، وذلك مرتكزةً على توفير دروس عالية الجودة. وتجري دورات التدريب بقيادة مدربين

معتمدين دولياً وسط بيئة محترفة، وأمنة، ومرحة، من أجل ضمان تحوّل الرياضة إلى ممارسة دائمة. هذا وحصدت أكاديمية زايد الرياضية الكأس الفضية عن جائزة أفضل منظمة رياضية للشباب في المنطقة لعامي 2019 و2021 من قبل جوائز صناعة الرياضة.

نبذة عن مدينة زايد الرياضية

تم بناء مدينة زايد الرياضية لتحقيق رؤية المغفور له الشيخ زايد بن سلطان آل نهيان، فتكون موقفاً يعكس شغف البلاد بالرياضة، ومنصة لتنمية المواهب الرياضية الواعدة في البلاد واحتضانها. وبعد أربعة عقود من التطور والنمو المستمر، ما زال هذا المجمع الوجهة الترفيهية والرياضية الأولى في دولة الإمارات العربية المتحدة. هذا المجمع، الذي فاز بجائزة "أفضل مركز رياضي وترفيهي" في حفل جوائز صناعة الرياضة لسبع سنوات على التوالي، يضم أكثر من 30 نوعاً من الرياضة، بما فيها كرة القدم، والبادل، والتنس، والبولينج، والتزلج على الجليد، ومراكز للياقة البدنية، إضافة إلى عدد من المطاعم والمقاهي. إنّ أكاديمية زايد الرياضية، المعنية بتوفير تدريب عالي الجودة وبأسعار معقولة من خلال دروس جماعية، ودورات خاصة، وبرامج خاصة للشركات، مملوكة بالكامل من قبل مدينة زايد الرياضية.

أما مدينة زايد الرياضية، فتديرها شركة أبوظبي للترفيه، وهي شركة تابعة لشركة مبادلة ومملوكة بالكامل من قبلها.